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Protokół nr 11/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 17 września 2019 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali im. Karola Musioła w opolskim  

ratuszu i trwało od godz. 16.06 do godz. 16.29.                  

Posiedzeniu przewodniczył radny Sławomir Batko, przewodniczący Komisji. W chwili 

stwierdzania prawomocności posiedzenia Komisji uczestniczyło w nim 6 członków Komisji 

(radni: Sławomir Batko, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec            

i Aleksander Iszczuk ). Po dotarciu radnego Jacka Kasprzyka w posiedzeniu łącznie udział brało 

7 radnych.  

 

Listę obecności radnych członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji 

załącza się do protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 10/2019 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 21 sierpnia 

2019 r. 

 

2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za pierwsze 

półrocze 2019 r. (druk nr 338). 

 

3. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola za pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 339). 

 

4. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej oraz instytucji kultury miasta Opola za pierwsze 

półrocze 2019 roku (druk nr 340). 

 

5. Sprawy różne. 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia : 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Sławomir 

Batko, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec i Aleksander Iszczuk), 

przyjęła bez uwag protokół nr 10/2019 z posiedzenia w dniu 21 sierpnia 2019 r. 

 

Do 2.,3., i 4.  punktu porządku posiedzenia : 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Batko zaproponował, aby punkty 2., 3. i 4. omawiać łącznie 

w trybie pełnym z pytaniami i dyskusją. 

Członkowie Komisji pozostali zgodni. 
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Łącznego omówienia informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za 

pierwsze półrocze 2019 r. (druk nr 338), informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola za pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 339) oraz informacji                 

o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej oraz instytucji kultury miasta Opola za pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 340) 

dokonał Marcin Baraniewicz naczelnik Wydziału Budżetu. 

 

Pytania do informacji zadali radni Tomasz Kaliszan oraz Aleksander Iszczuk,                           

a odpowiedzi udzielił Marcin Baraniewicz naczelnik Wydziału Budżetu. 

 

Radny Tomasz Kaliszan poprosił o przygotowanie pisemnego zestawienia sprzedanych 

przez miasto Opole nieruchomości w pierwszym półroczu br. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 17 września 2019 r. 

 

do informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za pierwsze półrocze 2019 r. 

(druk nr 338). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. informacji. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Sławomir Batko, 

Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Jacek 

Kasprzyk). 

 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 17 września 2019 r. 

 

do informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola za 

pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 339). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. informacji. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Sławomir Batko, 

Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Jacek 

Kasprzyk). 

 

 

 Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 17 września 2019 r. 

 

do informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej oraz instytucji kultury miasta Opola za pierwsze półrocze 

2019 roku (druk nr 340). 
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Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. informacji. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Sławomir Batko, 

Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Jacek 

Kasprzyk). 

 

Do 5. punktu porządku posiedzenia : 

 

W punkcie sprawy różne Komisji przewodniczący Sławomir Batko przypomniał 

radnym o trwających aktualnie kontrolach Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Jacek Kasprzyk złożył wniosek o przedłużenie terminu kontroli 

,,Funkcjonowanie zasad i przeprowadzania rekrutacji przedszkolnej (2017–2018)” o IV 

kwartał. 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za radni: Sławomir 

Batko, Tomasz Kaliszan, Piotr Mielec, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Jacek Kasprzyk                       

i  Aleksander Iszczuk , przyjęła wniosek radnego Jacka Kasprzyka.  

 

Radny Aleksander Iszczuk z przyczyn technicznych głosował poprzez uniesienie ręki. 

Radny głosował ,,za”. 

    

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna przedłoży stosowny projekt uchwały na 

sesję Rady Miasta Opola w dniu 26 września 2019 r. 

 

Uzgodniono również termin rozpoczęcia kontroli „ Kontrola zasadności rozmieszczenia 

stacji monitorowania jakości powietrza w Opolu i prawidłowości ich działania. Polityka 

edukacyjno-informacyjna miasta Opola w zakresie przeciwdziałania zanieczyszczeniom 

powietrza (2018-2019).” na dzień 1 października 2019 r.  

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

       

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

                 Radny Sławomir Batko 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


